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Skovparken afd. 14 

Referat for bestyrelsesmøde d. 13/12-22 
 

Sted:  Skovbyhus  

Tilstede:  Jette, Karina, Leif N., Knud, Kay & Nadia 

Gæster:  Dorthe fra AOF 

 

1. Gæst 

- Vi har besøg af Dorthe som er udviklingskonsulent fra AOF.  

- Hun arbejder med at få aftenskole flere steder i Svendborg, hvis der kan findes tilskud til dette.  

o Dette kan for eksempel være forfatterskolen og kunst undervisning.  

- Bestyrelsen er åben over for det aftenskolen kan være i Skovbyhus.  

 

2. Valg af ordstyrer 

- Jette er valgt 

 

3. Godkendelse af referat 

- Referatet fra sidste møde blev ikke godkendt. 

  

4. Fra formanden 

- SAB tilbyder 2 kurser til bestyrelsesmedlemmer i det nye år.  

- Der har været et møde med Henrik og Thorstein  

o Skiltning med parkering forbudt foran affaldsmonoklerne. 

o Problemer med at folk parkerer på græsplænen ved Skovbyhus 

o Strømmen i stikkontakterne i cykelskurene sænkes 

o Julebelysningen bliver opgraderet til jernstativer i stedet for den nuværende belysning. Dette 

er for at gøre den nemmere at pakke julebelysningen op og ned.  

- Kommunen har lejet det gamle fakta 

o Der er i øjeblikket bilkaos ved parkeringen ved Byskoven, dette løses ved opdeling af 

parkeringspladsen så der kommer et område til kommunens biler og et til beboernes biler.  

o Derudover er det blevet lavet ny parkeringens pladser med strøm til kommunens biler, 

omkostningerne til dette bliver lagt oven i kommunens lejekontrakt.  

- Klargøringen af de nye parkeringspladser ved marslevvej starter i starten af det nyes år.  

- Festudvalget evaluerer på juletræsfesten i næste måned.  

- Leif H. er fraflyttet området så vores suppleant skal indkaldes til næste møde.  
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5. Evt. 

Referat skrevet af Nadia  

 


